

101 x 216 mm

LILGRO-H HERBAL COUGH SYRUP

Read all of this leaflet carefully before you start taking this medicine.

- Keep this leaflet. You may need to read it again.
- If you have any further questions, ask your doctor, health care provider or pharmacist.
- This medicine has been prescribed for you or your child. Do not pass it on to others. It may harm them, even if their symptoms are the same as yours.

COMPOSITION:

Each 10ml contains :

Aqueous extract of :	
Vasaka (Adhatoda vasika)	150 mg.
Yashtimadhu (Glycyrrhiza glabra)	75 mg.
Pippali (Piper longum)	10 mg.
Kulanjana (Alpinia galanga)	100 mg.
Flavoured syrup base q.s.	
Preservatives added.	

PRESENTATION: Glass bottle containing 100 ml Syrup

OWNER/EXPORTER :

ACTON PHARMA PVT. LTD.
49-A, Navyug Apts, F-Block, Vikas Puri,
New Delhi-110018 INDIA
www.actonpharma.net

DESCRIPTION OF PRODUCT: A clear colourless liquid with a sweet taste and distinctive smell.

THERAPUTIC INDICATION OF LILGRO-H:

LILGRO-H is an ideal anti-tussive expectorant. It contains natural ingredients, like Vasaka, Yashtimadhu, Pippali and Kulinjan. Amixture of these 100% natural herbs gets to your throat, and sets the respiratory system right back to normal. Fighting phlegm, sticky mucous, inflammation and allergy, LILGRO-H does not dry up sputum, but ejectit out of your systems. Watch it work for you as breathing becomes easy and natural.

Vasaka:

This leaf extract has been found to be useful for respiratory ailments.

Yashtimadhu:

The root of Yashtimadhu is used extensively as a demulcent, mild expectorant and anti-inflammatory agent. It is also used for the treatment of cough and sore throate. It helps reduce the viscosity and stickiness of sputum in the respiratory system.

Pippali:

These fruits have been of used for many centuries. The antibiotic activity of the fruits as well known. It provides protection against recurrent attacks of bronchial asthma. It's anti-tussive and antiallergic nature makes it the ideal ingredient for cough syrups.

Kulinjana:

Kulinjana is useful in respiratory complaints, especially for chest congestion, both for adults and children. Its anti-catarthal, anti-inflammatory and antibacterial properties are useful in respiratory disorders. With all these herbal and natural ingredients Now, LILGRO-H has everything herbal to 'calm your cough'

CONTRAINDICATION:

Hypersensitivity to the active substances or to any of the excipients.

RECOMMENDED DOSAGE

Adults: 15 ml three times a day

Children: 5-10ml three times a day depending on the age.

Continue taking Lilgro-H till your cough subsides.

Special warnings and precautions for use:

Do not exceed the stated dose.

Fertility, pregnancy and lactation:

Lilgro-H is not recommended during pregnancy and lactation.

STORAGE CONDITION:

Store at a temperature below 30°C. Protect from light.

Keep out of reach and sight of the children.

Ayurvedic natural product

Manufactured for :

Acton Pharma Pvt. Ltd.
49-A, Navyug Apts, F-Block, Vikas Puri,
New Delhi-110018 INDIA.
www.actonpharma.net

Manufactured by :

East African (India) Overseas
8, Pharmacy, Selaqui, Dehradun (U.K.)-248011 India

LILGRO-H SIROP CONTRE LA TOUX À BASE DE PLANTES

Veillez lire attentivement l'intégralité de cette notice avant de prendre ce médicament.

- Gardez cette notice, vous pouvez avoir besoin de la relire.
- Si vous avez toute autre question, si vous avez un doute, demandez plus d'information à votre pharmacien.
- Ce médicament vous a été personnellement prescrit. Ne le donnez jamais à quelqu'un d'autre, même en cas de symptômes identiques, cela pourrait lui être nocif.
- Si l'un des effets indésirables devient grave ou si vous remarquez un effet indésirable non mentionné dans la notice, parlez-en à votre médecin ou à votre pharmacien.

COMPOSITION

Chaque 10 ml. contient:

Extraits aqueux de :

Vasaka (Adhatoda vasika)	150 mg.
Yashtimadhu (Glycyrrhiza glabra)	75 mg.
Pippali (Piper longum)	10 mg.
Kulinjana (Alpinia galanga)	100 mg.
Siro de base aromatisé	q.s.
Contient des conservateurs	

PRESENTATION: Sirop Flacon de 100 ml.

TITULAIRE/EXPLOITANT :

ACTON PHARMA PVT. LTD.
49-A, Navyug Apts, F-Block, Vikas Puri,
New Delhi-110018 INDIA.
www.actonpharma.net

DESCRIPTION DU PRODUIT: Un liquide transparent, incolore avec un goût sucré et l'odeur distinctive.

INDICATIONS THERAPEUTIQUES:

LILGRO-H est un anti-tussif idéal et expectorant. Il contient des ingrédients naturels: Vasaka, Yashtimadhu, Pippali et Kulinga. Ce mélange est 100% naturel et ramène votre système respiratoire à la normale. Fluidifie le mucus épais, diminue l'inflammation et l'allergie, et Lilgro-H vous permet d'évacuer le mucus gênant de votre corps. Observez son évolution et vous verrez vos respirations devenant faciles et naturelles.

Vasaka:

L'extraît de la feuille de vasaka possède une propriété bronchodilatatrice et stimulant respiratoire.

Yashtimadhu:

La racine de Yashtimadhu est largement utilisée comme adoucissant, expectorant et comme agent. anti-inflammatoire. Elle est aussi utilisée dans le traitement de la toux et les maux de gorge. Elle aide à diminuer la viscosité du système respiratoire.

Pippali :

Ces fruits ont été utilisés pendant des siècles pour ses activités antibiotiques. Il protège contre les attaques chroniques de l'asthme bronchique. Il est antitussif et antiallergique de nature d'où son utilisation comme ingrédients dans le sirop.

Kulinjana:

Kulinjana est très efficace dans les problèmes respiratoires, congestion bronchique chez l'adulte et l'enfant, surtout pour ses effets antitussifs, anti-inflammatoires et antibactériens Avec un mélange de tous ces ingrédients, Lilgro-H possède tous les propriétés naturelles pour "calmer la toux". La méthode naturelle !

CONTRE INDICATION:

L'utilisation de Lilgro-H eau de rogne est contre-indiquée chez les enfants présentant une hypersensibilité connue (allergie) à l'un des ingrédients

Posologie recommandée :

Adulte : 15 ml trois fois par jour

Enfants : 5 à 10 ml trois fois par jour selon l'âge

Continue le traitement jusqu'à la disparition de la toux.

LILGRO-H est déconseillé pendant la grossesse et l'allaitement.

CONSERVATION :

Conserver à une température en dessous de 30°C à l'abri de la lumière.

Tenir hors de la portée et de la vue des enfants.

Produit naturel d'Ayurvedique

Fabriqué en Inde pour :

Acton Pharma Pvt. Ltd.
49-A, Navyug Apts, F-Block, Vikas Puri,
New Delhi-110018 India
www.actonpharma.net

Fabriqué en Inde par :

East African (India) Overseas
8, Pharmacy, Selaqui, Dehradun (U.K.)-248011 India